
 

GÁIVUONA SUOHKAN 
KÅFJORD KOMMUNE 
KAIVUONON KOMUUNI 

 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Hovedutvalg miljo, drift og utvikling 
Møtested: Formannskapssalen, Rådhuset Olderdalen 
Dato: 10.10.2018 
Tidspunkt: 09:00 

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Einar Eriksen Leder KRF 
Lena Gamvoll Medlem  
Bernt Eirik Isaksen Lyngstad Medlem AP 
Aud Helene Marthinsen Medlem FRP 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Tor Mikalsen  MDG 

 
Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Merknader 
Alle varamedlemmer innkalt for Tor Mikalsen, men ingen kunne møte. Bjørn Seljeskog har 
ikke gitt tilbakemelding om han kan møte. 

 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Gunn Andersen Leder 
Stine Pedersen  VA ingeniør/leder 
Karin Karlsen Møtesekretær 

 
Underskrifter: 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, 
er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
 
  Einar Eriksen (s)   Lena Gamvoll (s)  Bernt Lyngstad (s) 
 
  Aud Marthinsen (s) 

       
  



 Saksliste 
 
Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr 

 
PS 44/18 

Politiske saker: 
Delegerte saker 30.08.18 - 3.10.18 

  
2018/29 

PS 45/18 Orientering fra leder oktober 2018  2018/70 
PS 46/18 Økonomisk orientering september 2018  2018/70 
PS 47/18 Innspill til kapitalbudsjettet for investeringer 

tilknyttet drift 
 2018/404 

PS 48/18 Driftsbudsjett 2018 arbeidmøte HMDU  2018/404 
 
 
 
 
 
Møteinnkalling og saksliste godkjent. 
 
Stine Pedersen orienterte om 2 referataker som tas til orientering. 
 
Einar Eriksen (Krf) stiller spørsmål i forhold til revisjon av scooterløyper. Utvalget tar det opp 
som tilleggssak til møte. 
 
 
Møte hevet kl 14.15. 
  



PS 44/18 Delegerte saker 30.08.18 - 3.10.18 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak: 
 
Delegasjonssakene tas til orientering. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Delegasjonssakene tas til orientering. 
 
 
 

PS 45/18 Orientering fra leder oktober 2018 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
 
Avd.leder Stine Pedersen gir en orientering om bemanning, sykefravær. Sykefravær på 
renholdere er utfordrende, men det jobbes med nærværet.  
 
 10-faktorevaluering er ikke gjennomført.  
 
 Rehabilitering av kommunestyresalen er iverksatt.  
 
 Rehabilitering av naturfagrommet på Manndalen skole er ute på anbud. 
 
Avtale med Avfallsservice er fremdeles ikke avklart. Saksbehandler gir en tilbakemelding til 
KNIK om status i saks så langt. 
 
Kjerringdalsvn. er ute på anbud med frist 15.10.18.   
 
Vedr. veglys har det vært møte med SVV 26.09.18, avklaringer skal være gjort innen årsskiftet. 
SVV skiller mellom hvor det bør være og hvor det skal være veglys. Utskifting av LED lys går 
som planlagt. På kommunal veg er utskifting av skjeve stolper satt i bestilling.   
  
Det er innkommet krav om erstatning fra en fisker pga manglende/dårlig isbryting vinteren 
2018.  Kommunen har fått saka vurdert juridisk, og vil fremme sak etter at det er avholdt møte 
med Kystfiskarlaget.  
Karin Karlsen orientere om kaianleggene.  Det er tatt mindre last over kai enn budsjettert. 
Løkvoll fiskerihavn er i ferd å ferdigstilles, for å få den kommunale delen av havna klar er det 



behov for en tilleggsbudsjettering. Rehabilitering av Nato kai Olderdalen er det søkt om tilskudd 
på kr 4.mill., utsetting av flytekai Olderdalen vil skje i april -19.    
 
Sentrumsvegen i Manndalen asfalteres i uke 40. Signaler fra SVV er at vegen rundt Nordnes kan 
benyttes som beredskapsvei, tilbakemelding vil bli gjort innen 2018. 
 
Når det gjelder prosjektstilling så vil det legges fram en orienteringssak om status på neste møte 
i hovedutvalget. 
 
Beredskap- ROS analysen er egengodkjent av kommunestyret, og arbeidet med varslingsplan og 
evakueringsplan er startet opp.  Arbeid med helhetlig ROS pågår, og revidering av overordnet 
beredskapsplan er planlagt startet opp i desember.  I forhold til søknad om flytting fra områder 
under Gamanjunni er rådgiver Kåre Pedersen saksbehandler. 
 
Sykehjemmet, overtakelse 20.12.18, men entreprenør tilkjennegir at overtakelsen kan bli 
allerede 28.11. Ikke fornøyd med at det ikke er rent og rydding, og det er gått en vernerunde på 
dette hvor kreves opprydding.  Ellers må verandadørene ses på på nytt da disse ikke har stopper.  
 
Gamle sykehjemmet er lagt ut på salg, p.t er det 1 interessent som har vært og sett på bygget.  
Trollvik skole bør skoledrift innstilles. 
 
 

Vedtak: 
 
Hovedutvalget tar redegjørelse fra avd.leder, etatsleder og beredskapsrådgiver/førstekonsulent 
til orientering. 
 

Rådmannens innstilling 
Hovedutvalget tar redegjørelse fra leder til orientering. 
 
 
 

PS 46/18 Økonomisk orientering september 2018 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
 
Etatsleder orienterte om økonomi pr utgang av september 2018.  
 
 

Vedtak: 
Hovedutvalget tar den fremlagte saken til orientering. 

Rådmannens innstilling 
Hovedutvalget tar den fremlagte saken til orientering. 
 



 
 

PS 47/18 Innspill til kapitalbudsjettet for investeringer tilknyttet drift 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
 
Etatsleder legger fram forslag til kapitalbudsjett 2019. 
 
 
 

Vedtak: 
Hovedutvalget gir innspill til formannskap og kommunestyre på hvilke investering HDMU 
ønsker å prioritere innenfor sitt arbeidsområde 2019. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
Saken fremmes uten innstilling til vedtak. 
Hovedutvalget bes inngi innspill til formannskap og kommunestyre på hvilke investeringer 
HDMU ønsker å prioritere innenfor sitt ansvarsområde i 2019. 
 
 
 

PS 48/18 Driftsbudsjett 2018 arbeidmøte HMDU 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
 
Etatsleder gav en orientering om forslag til driftsbudsjett.  P.t er det ikke gjort noe med 
brann/feiing, brannsjefen innkalles til neste møte. Rammen som er tildelt pr nå er 1,5 mill.kr 
lavere enn i fjor.  
 
Administrasjon kommer tilbake med en oversikt over kostnad på driftsutgifter for i en periode å 
ha to sykehjem i drift. 
 
Samlokalisering av vaktmestre/uteseksjonen. 
 
Vedlikeholdsprogrammet IK bygg tas i bruk så snart som mulig. 
 
Vurdere organisering av utlegging av hjelpemidler som i dag gjøres av vaktmestre. 
 



Vurdere en barnehage i Manndalen med en samisk og en norsk avdeling, noe som medfører 
halvårsdrift for Fossen barnehage. 
 
Tiltak for å få ned sykefravær arbeides videre med. 
 
Administrasjonen må se på sin organisering, og ev komme med forslag til effektiviseringstiltak. 
 
Vurdere behovet for kjøp av tjenester. 
 
 
 

Vedtak: 
Fremlagt dokument er arbeidsdokument for å budsjettere driftsnivået for 2019. 
 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
 
Saken fremmes uten innstilling. 
Fremlagt dokument er arbeidsdokument for å budsjettere driftsnivået for 2019. 
 
 

PS 49/18 Tilleggssak - revisjon av scooterløype 

Saksprotokoll i Hovedutvalg miljo, drift og utvikling- 10.10.2018  

Behandling: 
Utvalget tok opp revisjon av scooterløype som tilleggssak under møte i HMDU 10.10.18. 
 
Einar Eriksen (Krf) stiller spørsmål i forhold til revisjon av scooterløyper. Kåfjord kommune har 
fått utført halvparten av revisjon. En må nå vurdere hvordan dette arbeidet kan sluttføres, 
f.eks «Bardumodellen». Administrasjonen har ikke kapasitet nå til å få ferdigstilt revisjon. 
 
Leder Gunn Andersen har sjekket ut i forhold til «Bardumodellen», denne saken ligger nå til 
behandling i departementet.  Administrasjonen skal lage en oppstilling hva som er gjort så langt, 
og sende dette over til saksbehandler, Arne Sundheim i Bardu kommune, slik at det kan 
vurderes om han kan ha mulighet til gjøre ferdig saka for Kåfjord kommune.  
 
Hovedutvalget er enig i at revisjonsprosessen nå må ferdigstilles, administrasjonen bes om å 
innhente pristilbud fra Arne Sundheim.     
 
Hovedutvalget gjorde følgende enstemmige vedtak: Administrasjonen ber om tilbud fra Arne 
Sundheim om pris for å ferdigstille arbeidet med revisjon av scooterløypene. Arbeidet 
igangsettes snarest. 
 



Vedtak: 
 
Administrasjonen ber om tilbud fra Arne Sundheim om pris for å ferdigstille arbeidet med 
revisjon av scooterløypene. Arbeidet igangsettes snarest. 
 
 
 
 

Rådmannens innstilling 
 
 
 
 


